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Løperen styremøte 14.01.2016

Forbundsmedlemskap
Svein Erik sjekker mulighet for innmelding i Forbundet for noen av medlemmene.

Styret
Morten ønskes som fullverdig medlem
Harald fortsetter 1 år til
Likeledes Einar og Svein Erik hvis det ikke dukker opp andre forslag på årsmøtet.
Vi er åpen for rotering av nye medlemmer, men i fjor var det liten interesse fra de 
andre medlemmene. Vi sjekker til neste år. 

Regnskap
Vi ønsker å øke abonnementet igjen - til 500 kr/halvår. 
Vi går for tiden litt i underskudd. (Lage stemmesedler ?).
Einar har klart regnskapet for 2015 og finjusterer dette til årsmøtet.
Svein Erik lager klar liste for premieutdeling.

Lokale
Vi går inn for å beholde det lokalet vi har også i inneværende år.

Profilering i Norsk Sjakkblad
Morten fortsetter dialogen med Sjakkforbundet om omtale i Norsk Sjakkblad om 
klubben og om Tobben aktiv der i 70 år.

Tobben 70-års jubileum
Harald lager agenda til jubileum/årsmøtet.
Det foreslås at Tobben blir æresmedlem i klubben. 

Annet
Svein Erik legger inn gratis annonse i BT og BA

Oppgaver som skal gjøres:
Svein Erik sjekker mulighet for innmelding i Forbundet for noen av 
medlemmene.
Einar har klart regnskapet for 2015 og finjusterer dette til årsmøtet.
Morten fortsetter dialogen med Sjakkforbundet
Harald lager agenda til jubileum/årsmøtet.
Svein Erik legger inn gratis annonse i BT og BA
Svein Erik lager klar liste for premieutdeling.

Referent
Svein Erik Kringstad
+47 908 79 927
Klubbside: https://sites.google.com/site/sjakklubb/  


